



شركة سيدى كيرير للبتروكيماويات

Sidi Kerir Petrochemicals Co.

التاريخ : ٢٠٢٥/٥/٦

السادة / البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد ....

نحيطكم علما انه سيتم عقد اجتماع لمجلس إدارة الشركة في ٢٠٢٥/٥/٧ الساعة الثانية والنصف ظهرا ويتضمن جدول

اعماله ما يلي :-

- عرض القوائم المالية (الغير المدققة) للفترة يناير - مارس ٢٠٢٥.
- إعادة تشكيل لجنة المراجعة.
- عرض نموذج تقرير الإفصاح وفقاً للمادة ٤٨ من قواعد القيد بشأن السير في إجراءات زيادة رأس المال المصدر والمدفوع وفقاً لقرار الجمعية العامة العادية المنعقدة في ٢٠٢٥/٤/١٠ بتوزيع أسهم مجانية من أرباح العام المالي ٢٠٢٤ بـ ٢٢٦,٨٠٠ مليون سهم بقيمة اسمية ٢ جنيه / سهم وقيمة اجمالية ٤٥٣,٦٠٠ مليون جنيه بواقع سهم / ٤ أسهم.
- وبعض الاعمال التي من شأنها تسيير الاعمال التنفيذية العادية للشركة.

وسيتم موافاتكم بالقرارات الصادرة عنه بعد انتهاء اعماله.

ونشكر لسيادتكم حسن تعاونكم ،،،،،

وتفضوا بقبول فائق الاحترام ،،،،

محاسب / محمد فتحي عامر  
مدير عام المراقبة المالية





شركة سيدكي كرير للبتروكيماويات  
*Sidi Kerir Petrochemicals Co.*

Date : 6/5/2025

Attention: The Egyptian Exchange  
greeting,

We would like to inform you that a meeting of the company's board of directors is scheduled to be held on May 7, 2025, at 2:30 p.m. The agenda of the meeting includes the following:

- Presentation of the (unaudited) financial statements for the period of January - March 2025.
- reconstituting the audit committee.
- Presenting the disclosure report template according to Article 48 of the listing rules concerning the procedures of increasing the issued and paid in capital according to the general assembly decision held on 10/4/2025 to distribute bonus shares from the profits of the fiscal year 2024, with a total of 226.800 million shares at a nominal value of 2 pounds per share and a total value of 453.600 million pounds, at a rate of one share for every Four .
- Discussion of several tasks aimed at managing the regular executive operations of the company.

You will be informed of the decisions issued after the conclusion of its proceedings.

Thank you for your cooperation and support.....

  
Mohamed Fathy Aamer  
Financial Control General Manager

